
Zápisnica z finančnej komisie / pracovnej porady/ zo dňa 19.03.2025 

 

Prítomní členovia FK:  Jaroslav Bača, Ing. Peter Dinga, Janka Masárová, Mgr. Daniela 

Kontinová,  

Ostatní prítomní: Michal Držík, Miroslav Stančík, Rudolf Škriečka 

Program rokovania finančnej komisie: 

1. Otvorenie 

2. Rekonštrukcia chodníka 

3. Rôzne 

 

     Predsedníčka finančnej komisie  privítala všetkých prítomných poslancov a informovala ich 
o  dôvodoch zvolania pracovnej porady. 
     Hlavým bodom porady boli informácie ohľadom rekonštrukcie chodníka v našej obci.  

Predsedníčka v krátkosti zhodnotila zasadnutie FK zo dňa 17.3.2025 a tým nadviazala na 

návrh I. zmeny rozpočtu na rok 2025. Keďže samotný nenávratný finančný príspevok je 

v sume 23 107,74, spoluúčasť obce je minimálne 5%, je aj tak podľa predbežného rozpočtu 

potrebné zvyšné práce dofinancovať z rezervného fondu obce a taktiež tieto položky zahrnúť 

do rozpočtu obce, konkrétne do návrhu prvej zmeny. Prítomní diskutovali o cenovej ponuke 

na rekonštrukciu chodníka, o potrebnom verejnom obstarávaní a predovšetkým 

o možnostiach financovania. Predsedníčka komisie ich oboznámila o stave RF, 

o predbežných možných výdavkoch potrebných k použitiu  a vykrytiu rozpočtu obce a taktiež 

sume z rezervného fondu, ktorá bude potrebná na dofinancovanie rekonštrukcie chodníka. Po 

dlhšej a náročnej diskusii sa prítomní poslanci zhodli, že sa bude rekonštrukcia realizovať 

a potrebné dofinancovanie je na základe rozpočtu obce možné realizovať s prostriedkov 

rezervného fondu obce. Prítomní poslanci poverili predsedníčku FK, aby informovala 

ekonómku obce o záveroch diskusie a spoločne zapracovali návrhy do I. zmeny rozpočtu. Ide 

o tieto návrhy zmien: 

 K zmene rozpočtu by malo prísť v príjmových položkách: 

 

- kapitálové príjmy – 23 107,74 €  dotácia na chodník 

- príjmové finančné operácie -  prevod prostriedkov z rezervného fondu obce  - 52 000 €.     

Príjmové finančné operácie sa po návrhu zapracovania do I. zmeny rozpočtu zvýšia zo sumy 

42 877,41€ na sumu 77 937,97 €. 

 

Na základe toho prišlo aj k zmene vo výdavkovej časti rozpočtu.  

Kapitálové výdavky na rekonštrukciu školského bytu sa ponížia o 18 000 € a kapitálové 

výdavky na chodník sa zvýšia na sumu 75 107,00 €. 

Kapitálové výdavky sa vo výdavkoch verejnej správy sa zvýšia zo sumy 23 180 € na sumu 

81 347,56 €. 

Rozpočtové výdavky spolu sa zvýšia  zo sumy 652 117,01€ na sumu 710 284,57 €. 

Rozpočtové príjmy  spolu sa zvýšia  zo sumy 652 119,73€ na sumu 710 287,29 €. 

Po I. zmene rozpočtu neprišlo k zmene celkového výsledku hospodárenia, suma zostáva 

2,72€. 
 



FK odporučila po zapracovaní zmien do I. návrhu rozpočtu na rok 2025 predložiť poslancom 

na OZ a návrh schváliť. Taktiež odporúča začať s potrebnými úkonmi súvisiacimi 

s rekonštrukciou chodníka a potrebným verejným obstarávaním. 

 

Na záver predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť a ukončila rokovanie. 

 

Prílohy: 

1. Prezenčná listina 

2. Cenová ponuka 

  

 

                           ............................................ 

Mgr. Daniela Kontinová 

predseda FK 

 

 

 

 

 

 

 

 


